

Title (en)

Cutting device.

Title (de)

Schneidvorrichtung.

Title (fr)

Dispositif de coupe.

Publication

EP 0586794 A2 19940316 (DE)

Application

EP 93108555 A 19930527

Priority

DE 9212798 U 19920910

Abstract (en)

The cutting device has a base plate (10) with a mount which projects upwards from it and accommodates a blade (26) in such a way that a cutting edge (28) of the blade (26) projects out of the mount in an accessible manner. In front of the cutting edge (28) there is arranged in a removable manner a covering element which extends over the full length of the said blade (28). Between the covering element and the cutting edge (28) there is situated an intermediate space (72). The covering element bounds, together with the base plate (10) and/or the mount, an insertion gap (70) which is connected to the intermediate space (72). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Schneidvorrichtung hat eine Grundplatte (10) mit einer nach oben davon abstehenden Halterung, die eine Klinge (26) derart aufnimmt, daß eine Schneide (28) der Klinge (26) aus der Halterung zugänglich vorsteht. Vor der Schneide (28) ist ein sich über deren volle Länge erstreckendes Abdeckelement entfernbar angeordnet. Zwischen dem Abdeckelement und der Schneide (28) befindet sich ein Zwischenraum (72). Das Abdeckelement begrenzt mit der Grundplatte (10) und/oder Halterung einen Einführspalt (70), der mit dem Zwischenraum (72) in Verbindung steht. <IMAGE>

IPC 1-7

B26B 5/00; B26B 29/02

IPC 8 full level

B26B 5/00 (2006.01); **B26B 29/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

B26B 5/00 (2013.01); **B26B 29/02** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK FR LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

DE 9212798 U1 19930513; EP 0586794 A2 19940316; EP 0586794 A3 19940518

DOCDB simple family (application)

DE 9212798 U 19920910; EP 93108555 A 19930527